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S ponedeljkom, 15. maja, smo dobili novi vozni 
red tudi za progo od Sobote do Hodoša, ki pa nam 
ni po godu. Ko smo pred meseci čitall v časopisju, 
da dobimo še tretji par vlaka, smo se res vsi 
razveselili. Dosedaj je prišel za naše goričke ljudi 
v poštev samo vlak, ki je prihajal v Soboto ob 
pol osmih ta odhajal na Hodoš ob treh popoldne. 
Ljudje so opravili po veliki večini svoja opravila 
že dopoldne in so seveda bili prisiljeni čakati na 
vlak do treh, ta to seveda v gostilnah, ker je vse 
drugo v tem času zaprto. Mislili smo, da bo sedaj 
kaj bolje, pa je slabše. Zdaj bo odhajal vlak iz 
Sobote na Hodoš že malo čez četrto uro zjutraj. 
Zdaj je vozil ob pol petih, ta to največkrat brez 
potnikov. Ta vlak je uporabljal kak pijanec, ki je 
noč prekrokal v Soboti. Kaj pa naj bi tudi delali 
Sobočani na Goričkam. Ta vlak se vrne v Soboto 
že ob sedmih, zdaj je prihajal ob pol osmih. Uradi 
ta trgovine se odpro ob osmih. Kam naj se da 
naše ljudstvo to uro posebno v zimskem času? 
Verujte nam, da ne bo tedensko niti enega pot

nika, ki bi prišel od nas v Soboto ta bi šel dalje 
proti Ljutomeru. Za šolske izlete bi morda prišel 
v poštev. če hoče kdo v Ljutomer, lahko gre z 
Vlakom ob pol 11. uri. V Soboto pride večkrat s 
tem vlakom več sto potnikov ta naj ti V3l zmrzu

jejo radi enega potnika celo uro na cesti? Se 
bolj neprikladno je, da vlak odhaja iz Sobote na 
Goričko že 10 minut čez deveto uro. Zakaj nam 
ja dajete ta vlak? To je sedaj nova zveza in vsi 
mo upravičeno pričakovali, da bo ta vlak odhajal 

Iz Sobote kvečjemu malo pred enajsto uro, da bi 
že večina ljudi opravila svoje posle ta bi se lahko« 
s tem vlakom vrnila domov ta n« bi bili tako 
rekoč prisiljeni lumpatl v Soboti. Vsi naši ljudj« 
na Goričkem bi bili hvaležni direkciji, čo bi nam 
dala tako zvezo. Pa so menda zopet delali radi 
zveze z vlakom, ki pride ob devetih iz Maribora, 
čemu in zakaj ? Kdo pa gre iz Maribora ali Lju

tomera čez Soboto na Goričko? Kaj bi neki tudi 
delal pri nas? In če bi le kak potnik prišel ■ 
tem vlakom, ali ne bi lahko čakal do 11. ur«, 
če je sedaj moral do treh popoldne? če bo sel 
vlak ob 11. uri, bo tudi več potnikov, ker do de

vetih še ne opravijo v Soboti, do treh pa nočejo 
čakati in gredo raje peš. Vlak naj ne bi prihajal 
v Soboto ob četrt na tri popoldne, ampak raje ž« 
nekoliko pred drugo uro. To pa radi tega, da bi 
naši ljudje kak manjši opravek lahko opravili 
tudi popoldne ta bi naj zato zadnji vlak odhajal 
na Goričko 10 minut čez tretjo ta ne že ob treh, 
kakor je bilo sedaj. Vedno imejte pred očmi, da 
je Sobota naš center ta ne Ljutomer ta ne Ma

ribor ter nam dajte dobre zveze s Soboto ta se ne 
ozirajte na druge kraje. 

Murska Sobota. V soboto, 13. maja, zvečer je 
priredil tukajšnji dekliški krožek v nabito polni 
dvorani Prosvetnega društva materinsko pro

slavo, ki je vsestransko dobro uspela. Posebno 
navdušenje sta vzbudili z deklamacijami štiri ta 
petletni deklici, katerima so ob odprti sceni plo

skali, a vendar se nista dali motiti, temveč sta 
svoji nalogi do konca dobro izpeljali. Celoten 
nastop je žel toplo priznanje. — Prejšnjo nede

ljo so bile tekme fantovskih odsekov in je prvo 
mesto zasedel fantovski odsek v Bogojini, dru

go pa fantovskih odsek v črensovcih; kot tretji 
je prišel na vrsto naš odsek. 



Lipa. Niti dobro se še ni vsahnila zemlja na 
grobu nesrečno preminulega Maučeca, pa so že 
zopet otožno zadoneli mrtvaški zvonovi ter ozna

njali žalostno smrt 20 letnega Matjašec Franca, 
ki je bil v petek, 18. maja, zvečer ob pol osmih 
zadet od smrtne krogle obmejnega varnostnega 
organa. Mladenič je omenjenega dne v družbi 
dveh tovarišev hotel v Gerlincih prekoračiti dr

žavno mejo. Toda pri prvem poskusu jih je služ

bujoči graničar zavrnil, zato so srečo poskušali 
na drugem mestu. Plazili so se skozi žito, a sreča 
jim tudi tu ni bila naklonjena, kajti graničar je 
opazil premikajoče se žito, zato je postal pozo

ren ta se začel bližati sumljivemu kraju. Ko je 
opazil tihotapce, Jih je po predpisih zaustavil, a 
oni se za njegove stojklice niso zmenili, temveč 
so se spustili v divji beg. Graničar je dvakrat 
ustrelil preko njih, da bi jih zaustavil, a tudi 
to svarilo ni zaleglo, zato je v tretje ustrelil in 
zadel Matjašeca v hrbet tako, da se je kakih 
270 korakov od meje mrtev zgrudil. — Preme

ščena Je od nas učiteljica zeleznik Bogdana. 
Kukeč. V soboto, 13. maja, zvečer se je poja

vil požar v hlevu posestnika Oškola Ludovika. Iz 
ileva se je ogenj razširil tudi na šupo in je obe 
poslopji vpepelil. Gospodar se je omenjenega ve

čera nahajal v hlevu ta dajal oboleli kravi neka 
zdravila. Pri tem opravilu si je svetil z lučjo brez 
■tekla. Ko je luč odložil in za nekaj časa šel v 
sobo, se je vnela slama, od katere se je ogenj 
prenesel na lesene stene. Iz sobe se vrnivši go

spodar ni mogel drugega ukreniti, kot rešiti ži

vino iz gorečega hleva, škode je za 10.000 din. 
Tesanovci. Nekega dne v prejšnjem tednu se 

Je nebo nenadoma stemnilo ta je začela padati 
toča, da je v kratkem času po nekaterih mestih 

žitna polja popolnoma uničiia. Le sreča, da ob

seg te pogubonosne padavine ni bil ravno velik. 
Satahovci. V nedeljo, 14. maja, popoldne so 

na Muri v mlinu posestnika Ritoper Alojza ta 
drugih solastnikov mleli večjo količino koruznih 
storžev. Ker so pri tem verjetno imeli zelo stis

njene kamne, so se kresale iskre, ki so zanetile 
zmletek storžev, od katerega se Je vnel leseni 
obod in od njega ostalo poslopje. Ogenj je vse 
skupaj uničil. Skupna škoda, ki je do polovice 
krita z zavarovalnino, znaša nad 200.000 din. 

Pertoča. Pri nas bodo še letos po predvideva

nju okrajnega cestnega odbora gradili most čez 
Ledavo, ki bo stal nad 90.000 din. Tudi v salov

cih se bo še letos pričelo z gradnjo železobeton

skega mostu čez Krko, ki bo stal okrog 350.000 
din. Vsa čast banskl upravi, ki v zadnjem času 
posveča toliko pozornost cestnemu prometu v 
naših krajih. 

Dolnja Lendava, Občutna nesreča je zadela 
okrog 160 delavk pletllne tovarne Blan iz Bar

toš, ki so kar na 'epem postale brezposelne. 
Omenjena tvrdka se namreč Iz neznanega vzro

ka seli iz Lendave v Karlovec, kjer gotovo ne 
bo tako dobro uspevala, ker delavne moči naj

brž ne bo dobila za tako nizko ceno kot pri nas. 
Kobilje. Naši gasilci so prejšnjo nedeljo pro

slavili 50 letnico obstoja. Za to slovesnost so se 
dobro pripravili, a sporeda niso mogli izčrpati, 
ker Jih Je motil dež, ki je bil zelo potreben. 


